



Le français suit.

National Capital Region
Région de la Capitale Nationale

Presents:

September Cinq à Sept



Please join us for an evening of networking, refreshments, and stimulating discussion with members and friends of the Institute of Public Administration of Canada – National Capital Region.

We are pleased to announce that **Christiane Fox, Deputy Minister of Intergovernmental Affairs and Youth, Privy Council Office, will be the evening's guest speaker.** Deputy Minister Fox will share her reflections on **IPAC-NCR's annual theme: Governance in a Changing World: Trust and Leadership.** Christiane Fox was appointed Deputy Minister of Intergovernmental Affairs and Youth in June 2017.

Date and Time: September 26th, 2018 | 5:00 – 7:00 PM

Location: 3 Brewers | 240 Sparks Street, Ottawa

Participation in this event is free.

Please register on EventBrite: <https://cinqsept.eventbrite.ca>



National Capital Region
Région de la Capitale Nationale

Présente :

Le Cinq à Sept de septembre



Joignez-vous à nous pour une soirée de réseautage, de rafraîchissements et de discussions stimulantes avec membres et amis de l'Institut d'administration publique du Canada – la région de la capitale nationale.

Nous avons le plaisir d'annoncer que **Mme Christiane Fox, sous-ministre des Affaires intergouvernementales et de la Jeunesse, Bureau du Conseil privé**, sera la conférencière invitée. Mme la Sous-Ministre Fox partagera ses observations sur **le thème annuel de l'IAPC-RCN: Gouvernance dans un monde en mutation: confiance et leadership**. Christiane Fox a été nommée sous-ministre des Affaires intergouvernementales et de la Jeunesse en juin 2017.

Date et heure : 26 septembre 2018 | 17h 00 – 19h 00

Lieu : 3 Brasseurs | 240 rue Sparks, Ottawa

La participation à cet événement est gratuite.

Réservez votre place avec Eventbrite : <https://cinqasept.eventbrite.ca>